

# LED SENSOR LIGHT ROUND

RADIUS

artikel nr. 762x - briefkasten innenbeleuchtung / letterbox interior light

DEUTSCH

ENGLISH



1

die leuchte benötigt keine Verkabelung und ist einfach zu installieren.

**vor der ersten benutzung bitte vollständig aufladen. laden sie das LED-sensorlicht mit dem micro-USB kabel auf, beim ladevorgang leuchtet die LED rot auf.**

kleben sie die dicke magnetische scheibe auf die rückseite der lampe in die vorgesehene mittige einbuchtung. auf nicht magnetischen flächen, (edelstahl) muss das flachere gegenstück in den innenraum des briefkastens geklebt werden. die klebestellen müssen fettfrei sein. (entfernen sie anschließend die blaue schutzfolie am flachere gegenstück)

stellen sie den schiebeschalter der leuchte auf **auto**, um die leuchte in betrieb zu nehmen.

**für unsere briefkästen empfehlen wir folgende montageorte:**

LETTERMAN 1, 2, 4, 5, M(B), XXL, XXL 2:  
linke oder rechte seitenwand innen mittig

LETTERMAN 3:  
linke oder rechte seitenwand innen mittig

LETTERMAN STANDING OVATION 1, 2:  
linke oder rechte seitenwand innen mittig

LETTERMAN 6:  
oben rückwand mittig (s. bild 3)

**PRODUCT VIDEO**  
**LED SENSOR LIGHT ROUND**  
[https://youtu.be/qmld\\_H5v-v0](https://youtu.be/qmld_H5v-v0)



danke, dass sie sich für ein produkt von radius design entschieden haben.

weitere produkte finden sie unter:  
[www.radius-design.com](http://www.radius-design.com)

the light does not require any wiring and is easy to install.

**before using it for the first time, please fully charge. charge the LED sensor light with the micro-USB cable. the LED will light up red when charging.**

stick the thick magnetic disc on the back of the lamp in the central indentation provided. on non-magnetic surfaces (stainless steel), the thinner counterpart must be glued to the inside of the letterbox. the glued areas must be free of grease. (then remove the blue protective film from the thinner counterpart)

set the slide switch of the light to **auto** to put the light into operation.

**we recommend the following mounting locations for our letterboxes:**

LETTERMAN 1, 2, 4, 5, M(B), XXL, XXL 2:  
left or right side wall inside centre

LETTERMAN 3:  
left or right side wall inside centre

LETTERMAN STANDING OVATION 1, 2:  
left or right side wall inside centre

LETTERMAN 6:  
top centre back wall (see picture 3)

thank you for choosing a product from radius design.

you can find further products at:  
[www.radius-design.com](http://www.radius-design.com)



RADIUS

ABSOLUT  
=+-